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Maastricht, 6 oktober 2016 
 
 
Betreft: ‘Mogelijk giftige granulaatvulling kunstsportvelden’ 
 
 
Geacht College, 
 
Op 5 oktober 2016 werden wij middels het programma ‘Zembla, Gevaarlijk spel’ bewust van het feit dat bepaalde 
granulaatvulling van kunstsportvelden mogelijk giftig is door de aanwezigheid van de zogenaamde PAK’s. Uit het programma en 
het krantenartikel van heden 6 oktober blijkt dat er onvoldoende valide onderzoek is verricht door het RIVM naar de mogelijke 
gezondheidsrisico’s. Het CDA maakt zich grote zorgen over de mogelijke gezondheidsrisico’s die de Maastrichtse burgers lopen. 
Het is evident dat sporten in een veilige en gezonde omgeving plaatsvindt en dat er geen enkel risico genomen kan worden met 
de gezondheid van onze burgers.  
 
Voor het CDA staat de veiligheid en gezondheid van de Maastrichtse burgers vanzelfsprekend voorop. Het CDA is dan ook 
verontwaardigd dat het RIVM onvoldoende actie heeft ondernomen om te zorgen voor een representatief onderzoek.  
 
Wij verzoeken u gezien de urgentie van dit dossier om onderstaande vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden: 
 

1. Zijn er kunstsportvelden binnen de gemeente Maastricht welke afgevuld zijn met de omstreden, mogelijk zelfs giftige 
vulling? Zo ja, welke? 

2. Kunt u met spoed onderzoeken of het mogelijk is alle programma’s en activiteiten die plaatsvinden op de betreffende 
kunstsportvelden te verplaatsen naar andere locaties. Zo ja, kunt u de velden dan direct tot nader onderzoek sluiten en 
de programma’s verplaatsen. Zo nee, in hoeverre is het mogelijk de programma’s te verplaatsen en het contact met de 
betreffende velden te minimaliseren tot nader onderzoek. 

3. Zijn er valide onderzoeksrapporten bij de gemeente bekend naar de mogelijk schadelijke effecten van de Maastrichtse 
kunstsportvelden. Zo ja, kunt u deze dan beschikbaar stellen aan de gemeenteraad. Zo nee, bent u bereid de velden 
met onmiddellijke ingang te sluiten zolang de gezondheidsrisico’s niet bekend zijn of de vulling vervangen is? 

4. Bent u het met het CDA eens dat de gemeente onmiddellijk actie moet ondernemen en ieder gezondheidsrisico moet 
uitsluiten? Zo ja, welke stappen bent u bereid direct te nemen? 

5. Bent u het met het CDA eens dat de gemeentelijke sportvelden veilig moeten zijn en de gemeente ook de directe 
verantwoordelijkheid moet nemen in geval van een dreigend of bewezen gezondheidsrisico. 

6. Zijn er alternatieve vullingen voor de kunstsportvelden mogelijk? Zo ja, welke vullingen en welke risico’s en kosten zijn 
hieraan verbonden. 

7. Bent u met het CDA eens dat als blijkt dat het onderzoek niet valide is, het RIVM, dus het rijk, aansprakelijk gesteld 
dient te worden voor alle voortvloeiende gevolgen?  

8. Kunt u aangeven of er in de aanbesteding specifiek door gemeente wordt gevraagd naar de rubber granulaat vulling? 
 
 
 
Namens CDA Maastricht      
                 
Rob Frambach, burger raadslid CDA 
Vivianne Heijnen, fractie voorzitter  
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